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Judith Colell: 'El cinema no és només glamur, han tancat moltes empreses'

La cineasta santcugatenca i vicepresidenta segona de
l'Acadèmia Espanyola de Cinema, Judith Colell, ha afirmat
que el cinema és un reflex de la societat i està passant un molt
mal moment. Colell ha destacat que l'IVA ha fet encara més
mal al sector, però també a la resta de la cultura. Com a
futurs projectes, la directora de cinema està preparant un
telefilm sobre Carmen Amaya per a l'any vinent.

Algunes de les frases més destacades de l'entrevista:

'En aquests moments el món del cinema es veu molt malament. Si la crisi afecta la societat, nosaltres en som
una part'

'El cinema no és només el glamur i les estrelles, hi ha moltes persones treballant al darrere i tanquen moltes
empreses'

'Estar a l'Acadèmia Espanyola del Cinema m'ha fet descobrir que hi ha una indústria molt gran de Madrid. No
m'ha canviat la visió del cinema'

'La pujada de l'IVA ha afectat encara més el cinema, però també està afectant moltíssim al teatre i la resta del
món cultural'

'Estem dins una crisi molt gran i estem tots molt afectats. Potser hauríem de, nosaltres mateixos, prendre
mesures perquè això no segueixi així'

'Cada vegada hi ha més iniciatives de micromecenatge però és molt complicat tirar endavant una pel·lícula
només amb aquest sistema'

''Radiacions' ha estat un repte, perquè està protagonitzada per dos homes que parlen molt. Normalment faig
personatges femenins amb molts silencis'

'Estic preparant una 'TV movie' sobre Carmen Amaya i estic escrivint un guió per a una coproducció romanesa
i espanyola que veuran la llum l'any vinent'
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